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konané dňa 25.6.2018  

 
 

Ing. Bulla: 

K tej cyklotrase na Ondave, mám taký dojem, že nedávno som sa na to pýtal aj na komisii 

výstavby, v akom stave, či sa niečo robí, lebo to je už niekoľko rokov odkedy sme boli 

informovaní o tom, že starosta z Nižného Hrušova začal s takou aktivitou. Veľmi som sa 

potešil, ale odvtedy zdá sa mi, že sa v tejto veci neurobilo nič. Vy ste pán primátor, niečo 

vraveli, že sa niečo robí, ak viete niečo viac, tak povedzte. Lebo ak to má byť prepojenie 

pomocou tejto cyklotrasy Poľska a Maďarska, bojím sa toho, že tak, ako podľa toho ako 

vieme, ako na Slovensku takéto verejnoprospešné projekty fungujú, bojím sa toho, že 

v Prešovskom kraji to budú musieť postaviť Poliaci a v Košickom Maďari, lebo oni to robiť 

vedia, my to robiť nevieme. U nás sa peniaze používajú na iné účely. Ak viete niečo iné, 

budem rád, ak nám poviete.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pán poslanec, nie je to niekoľko rokov, lebo ja už som to vo svojom príspevku, informovaní 

ste boli vo februári 2017, čiže minulý rok. Čo sa týka prípravy, to, čo sa týka trasy nie je to 

v EuroVelo, čo je to, čo beží súbežne západne, je to iná trasa, tá, ktorá kopíruje tok rieky 

Ondavy. Teraz túto záležitosť majú na starosti tí, ktorí vypracovávajú stratégiu a potom 

prípravné podklady pre prípravu projektovej dokumentácie na úrovni krajov, lebo ide 

o prepojenie krajov, Prešovského a Košického. Čiže to, že samospráva sa zapojí do tohto 

projektu bude, už tu bolo dnes povedané, napojenie sa na hlavnú trasu s tým, že si rieši tá 

samospráva individuálny spôsob, resp. trasovanie. Takže, teraz je momentálne na ťahu 

Prešovský a Košický samosprávny kraj.  

 

Ing. Bulla: 

Financovanie tohto projektu je nejako zabezpečené. 

 

PhDr. Čižmár: 

No financovanie hlavne projektovej časti, projektovej dokumentácie, ktorá má byť finančne 

jedna z najnáročnejších, v tej prípravnej fáze by malo byť riešené zo štrukturálnych fondov, 

zo zdrojov európskej únie. Tak bolo prezentované, sám dobre viete, že celý proces v 2. 

polroku bol zabrzdený tým, že sa menila skladba na úradoch Košického aj Prešovského 

samosprávneho kraja.  

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 


